
Z młodzieżą o rozwoju miasta
-  Sympatyczne i owocne spotkanie z młodzieżą piotrkowskich szkół w ramach projektu 'Miasto
Jutra'. Dziękuję za wszelkie sugestie, mądre refleksje dotyczące naszego miasta - tak na swoim
profilu  na  Facebooku  prezydent  Krzysztof  Chojniak  podsumował  czwartkową  debatę,  jaka
miała miejsce w Mediatece 800-lecia.

Podczas spotkania z młodzieżą rozmawiano o przyszłości miasta, planowaniu strategii jego rozwoju
oraz realizacji projektów w obszarach: ekologii, edukacji, kultury i sportu. Przybliżono także sposób
planowania i definiowania potrzeb obywatelskich oraz  opracowywania możliwych rozwiązań.
Debata  w  ramach  projektu  "Miasto  Jutra",  zrealizowana  została   programie  Erasmus  +
przez Stowarzyszenie Ludzi Aktywnych z Łodzi we współpracy z piotrkowskim Stowarzyszeniem
EURO-CENTRUM.

W dyskusji uczestniczyły grupy uczniów z I, II i III Liceum Ogólnokształcącego oraz Zespołu Szkół
Ponadpodstawowych nr 1 wraz z dyrektorami i nauczycielami.


